



Ralph joined the British Council in 2015, first as Director of Business Development in Beijing, moving to Guangzhou in 2016 to take up the position of South China Area Director. Ralph took up the position of Director Taiwan in October 2019.

During his time at the British Council Ralph has worked with numerous government bodies and higher education institutions to help support quality in the internationalisation of higher education, as well as bilingual, multilingual and English medium education.

Before joining the British Council, Ralph spent fifteen years supporting a wide variety of UK companies and institutions enter and grow in the China market, most recently as Managing Director of the British Chamber of Commerce in China, where he assisted many UK education institutions including 14 universities to establish a presence in China.

Ralph has a BA Hons in Modern Chinese Studies and an MA in Applied Translation from the University of Leeds.



**Ralph Rogers**（羅瑞福）於 2015 年加入英國文化協會在北京擔任業務推廣總監，並於 2016 年接任英國文化教育協會華南區主任。

2019 年 10 月起擔任英國文化協會臺灣辦公室處長一職。期間，他與眾多政府和相關機構合作協助推動高等教育國際化、雙語、多種語言和全英語教學。

他曾任中國英國商會會長，於當地深耕 15 年，並協助 14 家英國大學進入中國市場。羅瑞福擁有英國里茲大學應用翻譯研究文學碩士、當代中國文學系學位。